
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Sida 1 (8) 
 

PROTOKOLL Datum 
2025-06-09 

Diarienummer 
PA-2025-0019

Fakultetsnämnden vid skolan för teknikvetenskap  

Protokoll nummer: 05/2025 

Datum och plats för mötet: 
9 juni 2025 kl. 14.00-17.00, Freja, Teknikringen 8, plan 1,5 
 
Närvarande lärarledamöter: 
Sandra Di Rocco, ordförande  
Malin Åkermo, vice ordförande (deltog via zoom, lämnade mötet kl. 16:00) 
Jens Bardarson, (anlände kl. 14:29) 
Hjalmar Brismar  
Outi Tammisola, (anlände kl. 14:06) 
Sara Zahedi (anlände kl. 14:08) 

Närvarande studentledamöter:  
Sai Kausik Abburu, doktorand (deltog via zoom) 
 
Närvarande externa ledamöter:  
Tomas Ireman 
 
Företrädare för arbetstagarorganisationer: 
- 
 
Frånvarande ledamöter: 
Fredrik Viklund 
Salla Franzén 
 
Övriga närvarande: 
Erik Edstam, kanslichef 
HannaSara Karlsson, UA § 2-4 
Sofia Knutz, vice UA, § 2-4 och § 7 
Gunnar Tibert, GA (grundutbildningsansvarig), § 2-4 och § 7 
Ellen Bergseth, PA TJVTM, § 4 
Mikael Nybacka, PA TFORM, § 4 
Anna Burvall, vice GA, § 7 
Frdrik Lundell, prefekt vid Institutionen för Teknisk mekanik, § 8 
Jonas Weissenrieder, professor samt proprefekt och viceprefekt med särskilt ansvar för 
forskning, infrastruktur och forskarutbildningskurser vid insitutionen för Tillämpad fysik, § 9 
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PROTOKOLL Datum Diarienummer 
 2025-06-09 PA-2025-0019 

 
 
 

§ 1 Mötet öppnas 
a) Val av justerare 

 Hjalmar Brismar utses att, tillsammans med ordförande, justera protokollet.  

b) Dagordning och adjungeringar 

c) Fråga om jäv:  

• Jens Bardarson anmäler jäv för § 9 och deltar inte i handläggningen eller 
beslutet. Detta anmäldes innan ärendet behandlades då Jens inte var 
närvarande i början av mötet men redovisas här för att följa dagordningens 
struktur.   
 

d) Föregående möte 

Protokollet från föregående möte (nr 4/2025) läggs till handlingarna. 

 

§ 2 Sammanfattning av beslut delegerade av fakultetsnämnden till GA och FA 
 
Ingen föredragning av ärendet. Fakultetsnämnden har innan mötet fått ta del av en lista 
över de beslut som fattats under året av GA/FA på delegation från fakultetsnämnden. 
 
Eventuella frågor kan skickas till HannaSara Karlsson, UA samt Sofia Knutz, vice UA.  
 

§ 3 Information om avtal om beställd utbildning mellan KTH och SU 
HannaSara Karlsson, UA, föredrar ärendet. 

HannaSara informerar fakultetsnämnden om arbetet med avtal mellan KTH och SU enligt 
bifogad presentation. Avtalet reglerar beställd utbildning inom vissa kurser i matematik, 
där respektive universitet saknar ämneskompetensen eller undervisningskapaciteten för 
att erbjuda vissa kurser på egen hand. Avtalet reglerar också den ekonomiska 
ersättningen. 

§ 4 Dialog inför revidering av utbildningsplaner HT26 
Gunnar Tibert, GA, Ellen Bergseth, PA TJVTM, Mikael Nybacka, PA TFORM, Sofia Knutz, 
vice UA föredrar ärendet. 

Gunnar presenterar innehållet i det bifogade dokumentet ”stärkning av 
masterprogrammet Järnvägsteknik (TJVTM) genom omformning till ett mobilitetsspår 
inom masterprogrammet Fordonsteknik (TFORM) från och med HT26” och en dialog förs 
på basen av det. 
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Diskussion om vikten av marknadsföring av spår förs samt om hur marknadsföring 
överlag fungerar på KTH.  

§ 5 Beslut om vidaredelegation till fakultetsnämndens ordförande 
(HS-2025-1371)  

Erik Edstam, kanslichef, föredrar ärendet.  

Delegation av ansvar på KTH regleras av KTH:s delegationsordning (V-2022-0779). I 
denna regleras delegationer till fakultetsnämnden, som därefter har rätt att vidaredelegera 
vissa ansvarsområden. Arbets- och delegationsordning för fakultetsnämnden vid SCI-
skolan är ett komplement till KTH:s delegationsordning och innehåller fakultetsnämndens 
vidaredelegationer. 

Rektor har beslutat om ändringar i KTH:s delegationsordning (V-2022-0779) gällande 
från 1 maj 2025 avseende avsnitt 8.3 anställning, affiliering och docentantagning som 
reglerar fakultetsnämndens och anställningsutskottets beslut. Ändringarna innebär 
kompletteringar av delegationer gällande förnyelse av anställning som adjungerad 
professor och gästprofessor samt förnyelse om utnämning som affilierad professor. Det 
innebär att det finns ytterligare två beslutsrätter som kan vidaredelegeras till 
fakultetsnämndens ordförande. 

Fakultetsnämnden har tidigare beslutat om vidaredelegation till fakultetsnämndens 
ordförande avseende beslut om förnyelse av utnämning som affilierad fakultet (HS-2025-
0430). 

Nu föreslagna revideringar innebär att fakultetsnämnden vidaredelegerar till 
fakultetsnämndens ordförande att fatta beslut om att påbörja ett förfarande om förnyelse 
av anställning som adjungerad professor och gästprofessor samt att lämna förslag på 
beslut om förnyelse om utnämning som affilierad professor. 

Fakultetsnämnden vid skolan för teknikvetenskap beslutar att: 

• fastställa revideringar i arbets- och delegationsordning för fakultetsnämnd enligt 
förslaget. Ändringarna gäller från och med den 9 juni 2025. 

 

§ 6 Fakultetsnämnden förslag angående utseende av extern rådgivande styrelse 
(t.ex. International Advisory Board) 
Ordförande föredrar ärendet. 

Vid fakultetsnämndens sammanträde den 14 maj 2025 informerade ordförande om att 
skolan planerar att tillsätta en extern rådgivande styrelse (t.ex. en International Advisory 
Board eller Scientific Advisory Board) på skolnivå.  

Enligt planen kommer fakultetsnämnden att fatta ett beslut om den eventuella 
sammansättningen.  

Fakultetsnämnden har fått i uppdrag att inkomma med ett förslag till sammanträdet den 9 
juni 2025 om bl.a. sammansättning, namn, antal personer i styrelsen samt hur ofta träffar 
skulle kunna ske. 
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Efter föregående sammanträde har Malin, Jens och Hjalmar hunnit diskutera detta men i 
nuläget har fakultetsnämnden inte ett färdigt förslag på en konkret nivå.  

Sandra poängterar att detta är en kvalitetsfråga och därmed ses det som viktigt att 
fakultetsnämnden äger processen med att utse ledamöter etc. 

Flera i fakultetsnämnden förhåller sig positiva till förslaget överlag men det finns också 
avvikande synpunkter. Fakultetsnämnden kommer att diskutera vidare kring detta och 
Sandra inväntar input från nämnden.  

§ 7 Information om status i arbetet med kvalitetssystemet för kurser 
Anna Burvall, vice GA, föredrar ärendet.   

Fakultetsnämnden informeras om status i arbetet med det nya kvalitetssystemet för 
kurser enligt bifogad presentation.  

Anna informerar om att systemstödet eventuellt kommer att vara på  plats till P1.  

Det anses ha funnits ett informationsunderskott bland prefekter, viceprefekter, 
studierektorer och därmed har Lars Nordgren hållit infomöten för prefekter. Workshop på 
kommande i höst när man vet hur systemstödet ser ut.  

Referensgruppen jobbar på under hösten och sedan samlas en restlista av sådant som 
fortfarande behöver göras inan man kan se att uppdraget är avslutat.  

Fakultetsnämnden ställer frågor till Anna som besvarar dessa.  

§ 8 Beslut om att påbörja ett anställningsförfarande för biträdande lektor i 
material- och strukturmekanik (eng.: Material and Structure Mechanics) 
Fredrik Lundell, prefekt vid institutionen för Teknisk mekanik, föredrar ärendet.  

(PA-2025-1764) 

Prefekt vid institutionen för teknisk mekanik vid skolan för teknikvetenskap (SCI) har 
lämnat in en ansökan om att påbörja ett anställningsförfarande för biträdande lektor i 
material och strukturmekanik (eng.: Material and Structure Mechanics). I beredningen 
har fakultesförnyelseansvarig Sebastian Stichel deltagit.  

Fakultetsnämnden vid skolan för teknikvetenskap beslutar att: 

• påbörja ett anställningsförfarande för biträdande lektor i material och 
strukturmekanik (eng.: Material and Structure Mechanics) (PA-2025-1764) 

• fatta beslutet med direkt justering 

§ 9 Beslut om att påbörja ett anställningsförfarande för biträdande lektor i 
kvantmaterial (eng.: Quantum Materials) 
(PA-2025-1754)  
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Jonas Weissenrieder, professor samt proprefekt och viceprefekt med särskilt ansvar för 
forskning, infrastruktur och forskarutbildningskurser vid insitutionen för Tillämpad fysik  
föredrar ärendet. 

Prefekterna vid institutionerna för fysik och tillämpad fysik vid skolan för teknikvetenskap 
(SCI) har lämnat in en gemensam ansökan om att påbörja ett anställningsförfarande för 
biträdande lektor i kvantmaterial (eng.: Quantum Materials). I beredningen har 
fakultesförnyelseansvarig Sebastian Stichel deltagit. 

Fakultetsnämnden vid skolan för teknikvetenskap beslutar att:  

• påbörja ett anställningsförfarande för biträdande lektor i kvantmaterial (eng.: 
Quantum Materials) (PA-2025-1754) 

• fatta beslutet med direkt justering 

§ 10 Reflektioner från fakultetsnämndens externa ledamöter 
Tomas Ireman, SAAB, föredrar ärendet.  

Tomas Ireman inkommer med reflektioner på basen av sin tid i fakultetsnämnden.  

Tomas ser att man som extern medlem i fakultetsnämnden fått en bra inblick i processer 
som styr verksamheten och finansieringsdelen.  

Angående arbetet i fakultetsnämnden ser Tomas att mötena är välförberedda och att det 
råder en allmänt bra mötesdisciplin. Som extern medlem kan det vara svårt att bidra då 
det kommer till frågor som berör t.ex. nominering av personer till olika uppdrag eller om 
det behövs en inblick i ärenden med flera interna detaljer.  

Tomas meddelar att både han och Salla gärna tar emot frågor om t.ex. hur man skulle 
hantera vissa frågor inom näringslivet. Utöver det ser Tomas att han även kan bidra då det 
kommer till strategifrågor samt arbetsmiljöfrågor.  

Då det kommer till att bidra till t.ex. arbetet i en eventuell International Advisory Board 
ser Tomas att man som icke-forskare kunde bidra till bland annat profilfrågor.  

§ 11 Information från skolledningen och VS 
Ordförande och Erik Edstam, kanslichef, föredrar ärendet.  

Nämnden informeras kortfattat om vad som är aktuellt på skolan och verksamhetsstödet. 

Sandra informerar fakultetsnämnden om följande ärenden:  

- Rektors verksamhetsdialog ägde rum den 3 juni vid SCI-skolan. Sandra går igenom 
den presentation som skolan gav under verksamhetsdialogen enligt bilaga.  

o Fråga lyfts om utlysningar av tjänster och diskussion förs över problematiken 
som kan uppstå då utlysningar förlängs tre dagar innan det eventuellt skulle 
stängas.  
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o Fråga ställs om hur processen med att tillsätta en FoA (forskarämnesansvarig) 
på matematik och tillämpad matematik har fungerat och gått till samt hur 
kandidater har valts.   

o Diskussion förs om kritik som framförts gentemot VS från skolan under 
verksamhetsdialogen då det kommer till bl.a. effektivitet och stödet till 
institutionerna. 

- Q-SCI nätverket som funnits inom skolan har diskuterats i skolledningen som ser ett 
behov att pausa verksamheten till hösten och utvärdera hur det eventuella arbetet ska 
se ut i framtiden. Sandra ser att detta skulle kunna gå att diskutera under nästa 
fakultetsnämnd och nämden får därmed gärna fundera över hur arbetet på skolan ska 
se ut, hur ska möten organiseras etc.  

§ 12 Rapport från anställnings- och docentutskottet 
Malin Åkermo, ordförande, docentutskottet och Jens Bardarson, vice ordförande, 
anställningsutskottet föredrar ärendet.  

Fakultetsnämnden informeras kortfattat om arbetet i anställnings- och docentutskottet.  

Rapport från docentutskottet:   

- föredrogs direkt efter § 6 men redovisas här för att följa dagordningens struktur.  

- Malin beskriver att det funnits en del problematik då det kommer till att hitta lämpliga 
tider för medlemmar i poolen samt att processerna överlag behöver en viss justering. 
Malin ser att det kan behövas en större pool då nuvarande medlemmar inte alltid haft 
tid att åta sig uppdrag.  

- Diskussion förs över vad som kan göras om det kontinuerligt är svårt att hitta tider 
som passar. Uppskattningen är att det rör sig om max två tillfällen per termin. Detta 
kan kommuniceras skriftlig på nytt till medlemmarna så att alla är medvetna om vilka 
förväntningarna på en medlem i DU:s pool är.   

Rapport från anställningsutskottet:  

- ett par utlysningar har nyligen stängt och två andra stänger efter sommaren. 
Sakunniga inte ännu godkänts på de utlysningar som stängt. Sebastian och Jens kan 
tillfråga kandidater och gå ut med information om vem det gäller redan innan 
sommaren.  

§ 13 Fakultetsnämndens reflektioner från det gånga året/terminen 
Punkten utgår.  

§ 14 Utseende av ledamot för intervju till nyhetsbrev 
Hjalmar Brismar utses till intervju för nyhetsbrevet. Detta beslutades redan i samband 
med § 1 a) men redovisas här för att följa dagordningens struktur.    

§ 15 Övriga frågor 



 
 
 
 

 
 

Sida 7 (8) 
 

PROTOKOLL Datum Diarienummer 
 2025-06-09 PA-2025-0019 

Följande frågor behandlades efter § 10 men redovisas här för att följa dagordningens 
struktur:   

- Diskussion förs över skolfesten som ägde rum den 4 juni i ett festtält på 
Teknologgården. Fakultetens närvaro var litet i jämförelse med övriga deltagare trots 
att upplägget var ändrat från föregående år. Sandra informerar att skolan behöver 
reflektera över upplägget inför kommande år och ber om input från fakultetsnämnden 
i detta.  

o Olika alternativ lyfts fram för att utöka fakultetens deltagande. Exempelvis 
kunde man tänka sig att ordna festen i augusti (som en kick off för året) istället 
för innan sommaren.  

o Eventuellt kunde man ha ett tillfälle, t.ex. en afterwork där enbart fakultet 
bjuds in.  

o Någon från institutionen kunde vara med i festkomittén för att enklare sprida 
budskapet till den övriga fakulteten.  

- Fråga ställs om hur UD:s ledningsråd fungerar och hur återkoppling från det sker. Erik 
informerar nämnden om detta.  

- Det lyfts fram att fakulteten önskar återkoppling på olika ärenden i högre grad än man 
får. Tentamensadministrationen och det krismöte som nyligen ägt rum lyfts fram som 
ett exempel. Det anses värdefullt att veta att olika problem uppmärksammas och att 
man visar att problem försöker åtgärdas. Fakulteten upplever att det inte alltid finns 
en kontaktperson och att man inte vet vem man kan kontakta om man vill veta mer om 
olika händelser eller ärenden.  

- Diskussion förs om tentamenshantering i allmänhet och vad som fungerar bra och 
mindre bra.  

§ 16 Mötets avslutande 
Nästa möte hålls den 25 augusti 2025 kl. 14.00-17.00 Freja, Teknikringen 8, plan 1,5.  

Ordförande tackar ledamöterna och avslutar mötet. 

 
 

 

Vid protokollet 

{{Sig_es_:signer1:signature                           }} 

Jessica Järfvas-Kronqvist 

Sekreterare 
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Sandra Di Rocco 

Ordförande 

Justeringsdatum: 2025-06-18 avseende § 1-7, och § 10-16 

Justeringsdatum: 2025-06-09 avseende § 8 och 9 

 

Hjalmar Brismar 

Justerare 

Justeringsdatum: 2025-06-18 avseende § 1-7 och § 10-16 

Justeringsdatum: 2025-06-09 avseende § 8 och 9 
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